
Beste raadsleden, 

Onze projectgroep Witbrant Oost heeft gisteravond 25 januari de vergadering 

Netwerkanalyse Tilburg 2040 (ook wel  in deze vergadering  genoemd: Netwerkanalyse 

Autonetwerk ) bijgewoond. 

Wij willen graag onze complimenten aan u overbrengen voor de wijze waarop u de 

bijdrage die wij u toegezonden hebben, hebt meegenomen in uw standpunt en 

overwegingen tijdens deze vergadering. Wij voelen ons gehoord en daar gaat het in 

eerste instantie ook om.  Met name de informatievoorziening naar ons en het betrekken 

van de bewoners kreeg nu voor ons de nodige aandacht. Wij rekenen er dan ook op dat 

in het verdere traject de bewoners van de Reeshof zo snel mogelijk via de wijkraad 

Reeshof worden meegenomen. 

Waar wij nog wel aandacht voor willen vragen is onze waarneming in deze vergadering 

dat soms de focus wat teveel lag op de Baron van Voorst tot Voorstweg, terwijl de 

tangenten, die overigens ook wel genoemd zijn, de eerste voorkeur zouden moeten zijn. 

Dus wij zien liever niet: 

Het transformeren van de ringbanen en de Burgemeester Baron van Voorst tot 

Voorstweg maar: 

Het transformeren van de ringbanen, waarbij de focus ligt op de benutting van de 

tangenten. 

Wij vragen u dan ook om dat in uw verdere besluitvorming mee te nemen en het 

voorliggende raadsbesluit als zodanig aan te passen. 

En overigens zijn wij van mening dat in het totale traject niet fragmentarisch naar de 

diverse onderdelen moet worden gekeken maar een aanpak bij de start zicht moet 

hebben op de consequenties die de eerste stappen hebben op de verdere uitrol van 

Netwerk Analyse Tilburg 2040. 

Dit bericht hebben we afgestemd met de voorzitter van de wijkraad Reeshof. 

Met vriendelijke groet, 

Belangenvereniging Witbrant Oost (projectgroep Witbrant Oost) 

Mede namens: 

Wijkraad Reeshof 

Nat vereniging Hart van Brabant 

Bewoners Langedijk / Jozef Platteweg 

 


